

With vaccines, we hope that we will come to the end of the pandemic, while respecting certain health measures. But, unfortunately, the foolish so-called leaders of our countries and the evil and stupid anti-vaccine, anti-max, anti-everything people have a goal to achieve, **that of the loss of human life**. However, **not all of these criminal scammers can fool well-informed people**. So get informed and educate your loved ones by all means. In Toronto, for example, a conversation with family physicians can help your loved ones gain confidence and empathy, the ingredients needed to avoid posing unnecessary risks to others. So, it's time to step up and face the #antivax aggression decisively.

Avec les vaccins, on a l'espoir qu'on arrive à la fin de pandémie, toute en respectant certaines mesures sanitaires. Mais, malheureusement, les naïfs soi-disant leaders de nos pays et des méchants et stupides gens anti-vaccins, anti-max, anti-tout ont un objectif à atteindre, **celui de la perte de vies humaines**. Cependant, **tous ces arnaqueurs criminels ne peuvent tromper les gens bien informés**. Alors informez-vous et éduquez vos proches par tous les moyens. A Toronto par exemple, une conversation avec des médecins de famille peut aider vos proches à avoir la confiance et l'empathie, des ingrédients nécessaires pour éviter de poser des risques inutiles aux autres. Alors, il est temps de se mobiliser et faire face de manière décisive à l'agression #antivax.

via @PeterHotez, @DrEricDing, @Cleavon_MD, @AliNouriPhD, Erika Vlieghe, @vanranstmarc, @Emmanuel_microb, @tara_kiran, @AshTuite, @SabiVM, @imgrund, @DFisman, @NaheedD, @LeeannInspires, @MrAhmednurAli, @drandrewb, @SGaibrie, @birgitomo, @NightShiftMD, @AmitAryaMD...

<https://www.refinery29.com/en-ca/2021/07/10549078/phac-fully-vaccinated-guidelines-canada>